
Protokoll fört vid PHSS’s styrelsemöte 30 oktober 2018 hos Gerd Svensson 
 
Närvarande Per-Erik Falk, Eva Falk, Gerd Svensson, Helene Damsö, Katarina Söderberg 
 
1  till ordförande valdes Per-Erik  
2  till sekreterare valdes Katarina 
3  till justerare valdes Eva och Gerd 
4  adjungerad Helene 
 
5 Ordförande öppnade mötet och inledde med en ekonomisk redogörelse. T.o.m september 
har föreningen kunnat skicka 99.600 kr. Av detta har ca 2.500 kr gått till hantverksgruppen. 
Lotterier och loppis har gett 14.746 kr och Sylvias elevstöd 7.295Kr. Det finns en skuld på ca 
5.000 kr för cement och arbete. Bankavgiften kommer att bli 1.200 kr kommande år. 
Hemsidan kostar 900 kr och varje översändning kostar 50 kr (har Per-Erik stått för). På 
kontot finns denna dag 5.800 kr. Medlemsavgift för nästa år är beslutad till 150 kr. 
 
Under sommaren har vi haft sedvanlig loppis och lotteri på IOGT. Nya aktiviteter var Cafe 
Damsö hos Helene med fika, våfflor, hantverksförsäljning och konstlotteri. Mycket 
uppskattat! Ungefär samma koncept hölls på Ekobackens skördefest. Särskilt våfflorna 
gjorde succe´. 
 
Pågående och kommande aktiviteter:  
Konstlotteri med 200 lotter a 30 kr med 7 vinster där först dragna lott väljer först därefter får 
nästa välja. 
1:a advent påbörjas årets kallenderauktion med 24 fina hantverksalster fram t.om julafton. 
Helene har fått in 17 objekt hittills.Auktionen pågår varje dag med start kl 9.00 och dragning 
kl 21.  Vi  ska trycka upp reklamblad. Vem gjorde det förra året? Kollar med Thorsten och 
Berglind.  
1:a advent 2/12 är Ndoragiskolan med på Hemslöjden med hantverksförsäljning från skolan 
och kuddlotteri. Ny kudde med snöstjärnor på mörk botten från BRAK = broderiakademin. 
Lottpris 20 kr 200 lotter. Per-Erik, Eva och Gerd medverkar. 
2:a advent lördag och söndag 8 - 9 december har vi lotteri, hantverk och loppis på IOGT. 
Katarina och Gerd ordnar med lotteriet: “ 20 + 10 vinster  a 10 kr . Per-Erik Eva Gerd och på 
lördagen även Katarina. 
 
Helene har kontakt med 2 skolor: Kronobergshed och Montessori angående hjälp med dator 
och elanslutning respektive vänskola. Idag finns 1 solpanel till lärarrummet. 
 
Skolan fungerar bra och är viktig för hela samhället. Antalet elever nästa år blir över 300. I 
november är det slutprov för högsta klassen inför högre studier på annan ort eller arbete. 
1:a december börjar sommarlovet och i slutet av januari börjar det nya läsåret, 3 terminer. 
Skolbyggnaderna putsas för bättre hållbarhet och alla golv utom i den första provisoriska har 
nu putsad betong. ( Skuld nästan 5.000 kr för cement och arbete). Fönsterkarmar är på plats 
men fönsterglas fattas. 
 



Diskussion om skolans ekonomi och framtid. Hur generera pengar på plats? Vad händer när 
vi inte orkar mer? Hur få fler givare och stödjare? 
Per-Erik planerar att resa till skolan nu i vår eller till hösten. Helene är också intresserad. Ev 
fler. 
 
Nästa styrelsemöte blir i januari. Per-Erik skickar kallelse. Årsmöte hålls i februari. 
Mötet avslutades med god soppa och bountybollar till kaffet. Tack Gerd! 
 
Vid pennan Katarina Söderberg 
 
Justeras 
. 


